

15天美國,加拿大,愛爾蘭,北愛爾蘭,荷蘭,比利時,法國,英國跨大西洋之旅

2024年04月29日

行程亮點:

- *哈利法克斯參觀城堡國家歷史公園、新斯科細亞博 物館、聖保羅聖公會教堂和歷史建築
- *探索歐洲的教堂,廣場,運河,酒吧文化
- * 遊覽諾曼第海灘,登陸日博物館,倫敦的白金漢宮
- 倫敦塔的皇冠珠寶展示, 到沿著泰晤士河巡遊



價錢包括: 郵輪船費, 來回多倫多機票, 港口稅, 離境稅。

日期	地點	到達	開出
Monday, April 29	New York (Manhattan), NY紐約州紐約(曼哈頓)		6:00pm
Tuesday, April 30	At Sea海上同樂		
Wednesday, May 1	Halifax加拿大新斯科細亞省哈利法克斯	8:00am	5:00pm
Thursday, May 2	At Sea海上同樂		
Friday, May 3	At Sea海上同樂		
Saturday, May 4	At Sea海上同樂		
Sunday, May 5	At Sea海上同樂		
Monday, May 6	At Sea海上同樂		
Tuesday, May 7	Dublin, (Dun Laoghaire)愛爾蘭都柏林 (鄧萊裡)	7:00am	7:00pm
Wednesday, May 8	Belfast, Northern Ireland北愛爾蘭貝爾法斯特	7:00am	3:30pm
Thursday, May 9	At Sea海上同樂		
Friday, May 10	Amsterdam, Holland荷蘭阿姆斯特丹	11:00am	6:30pm
Saturday, May 11	Zeebrugge, Belgium比利時澤布呂赫	7:00am	4:00pm
Sunday, May 12	Paris (Le Havre), France法國巴黎(勒阿弗爾)	6:00am	8:00pm
Monday, May 13	Southampton, England英格蘭南安普敦	5:00am	

挪威逍遙遊

萬錦 天馬旅遊

905-604-9288

Norwegian Getaway運動中心内有超過 28 個餐飲場所、五個水滑梯和三個驚險刺激的關卡。自由落體是海上最快 的水滑梯之一,會讓您快速墜入水中。或者看看 The Whip,兩個並排的賽車旋轉滑梯。在 The Plank 上測試您的勇 氣,它延伸到船舷上方 8 英尺,或在牆上試試您的攀岩技巧。您甚至可能會被蜘蛛網纏住,這是—個 24 英尺的封閉 式攀爬籠。青少年擁有自己的時尚場所,由經過認證的青少年工作人員監管,年幼的孩子可以在 Splash Academy 享受自己監管的樂趣。需要休息和充電時,可以前往 Mandara 水療中心和沙龍享受世界一流的物理治療服務,包括 熱石按摩、氧氣面部護理和針灸。溫泉套房設有加熱躺椅、桑拿、鹽室和海水浴療法池。其他設施包括賭場、各種酒 吧和酒廊、現場娛樂表演和設備齊全的健身中心。挪威逍遙遊也提供種類繁多的套房,從豪華的水療住宿到寬敞的兩 臥室特等艙。

價錢包括:郵輪船費,來回多倫多機票,港口稅,離境稅。

(並不包括: 船上小灣US\$20/每位, 及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利。) 注意: 特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定, 本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。 由於航空公司、郵輪公司等不定時調整價格,以上行程及價格如有變動恕不另行通知; 另郵輪之行程以郵輪公司所公佈之爲準。各位歡迎隨

時來電諮詢郵輪公司會員優惠,此優惠受若干條款限制。

Suite 501, 3621 Hwy 7 E. Markham, ON L3R 0G6 webbooking@nghtours.com

限時優惠 每房即送

- 每房600分鐘WIFI
- 每岸US\$50 岸上觀光消費額
- 2餐主題餐廳(小費另計)
- 無限飲酒水套餐 (小費另計)











TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)

905-474-9628

郵輪專線

15 Days Transatlantic Cruises

April 29, 2024

Itinerary Highlights:

- * Excursions visit the Citadel National Historic Park, the Nova Scotia Museum, St. Paul's Anglican Church and the Historic Properties in Halifax
- * Explore the culture of churches, squares, canals, pubs in Europe
- * Buckingham Palace and the Crown Jewels display at the Tower of London, to a cruise along the River Thames



The price includes: Cruise Fare, Round-Trip Airfare from Toronto and Port Charges, Gov. Tax.

Date	Port	Arrive	Depart
Monday, April 29	New York (Manhattan), NY		6:00pm
Tuesday, April 30	At Sea		
Wednesday, May 1	Halifax, NS, Canada	8:00am	5:00pm
Thursday, May 2	At Sea		
Friday, May 3	At Sea		
Saturday, May 4	At Sea		
Sunday, May 5	At Sea		
Monday, May 6	At Sea		
Tuesday, May 7	Dublin, Ireland (Dun Laoghaire)	7:00am	7:00pm
Wednesday, May 8	Belfast, Northern Ireland	7:00am	3:30pm
Thursday, May 9	At Sea		
Friday, May 10	Amsterdam, Holland	11:00am	6:30pm
Saturday, May 11	Zeebrugge, Belgium	7:00am	4:00pm
Sunday, May 12	Paris (Le Havre), France	6:00am	8:00pm
Monday, May 13	Southampton, England	5:00am	

Norwegian Getaway

MARKHAM / NGH TOURS

905-604-9288

More than 28 dining options, five water slides and three thrilling levels in the sports complex all greet you on Norwegian Getaway. Free Fall is one of the fastest water slides at sea and will send you into a speedy plunge. Or check out The Whip, two racing side by side twister slides. Test your courage with The Plank, which extends 8 feet over the side of the ship, or try out your rock climbing skills on the wall. You can even get tangled up in the Spider Web, a 24 foot enclosed climbing cage. Teens have their own hip spot which is supervised by certified youth staff, and younger kids can enjoy their own supervised fun in Splash Academy. When it's time to rest and recharge, head over to the Mandara Spa and Salon for world class treatments including stone massages, oxygen facials and acupuncture. The thermal suite offers heated lounge chairs, a sauna, a salt room and a thalassotherapy pool. Other amenities include the casino, a wide variety of bars and lounges, live entertainment and a fully equipped fitness center. Norwegian Getaway also offers a vast collection of suites, from luxurious spa accommodations to spacious two bedroom staterooms.

The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto and port charges, Gov. tax. (Excludes: on-board gratuities U\$\$20 p.p/night, and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges.)

Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location.

Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.



300 mins Wi-Fi
US\$50 Shor-Ex Credit /Port/Cabin
Two Speciality Dining *
Unlimited Open Bar Package *
*Additional Service Charges







Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at ti individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without not

905-474-9628

CRUISE LINE

Suite 501, 3621 Hwy 7 E. Markham, ON L3R 0G6 webbooking@nghtours.com

www.nghcruise.com





